
Referat :: ASGI HB møde 13 SEPTEMBER 2021 i klubhus 

Deltagere: Rasmus, Linda, Maia og Peter 

Afbud fra: Margit, Benny, Tine, Christian, Nanna, Jacob, Finn, Søren, Nikolaj 

1. Velkommen ved Peter 

 

Velkommen til Maia, der som formand for Teater deltager i sit første ASGI HB møde. 

2. Status fra ASGI formand inkl. status/opfølgning fra diverse udvalg/møder. v/Peter 

 

Diverse informationer fordelt på de øvrige punkter. 

3. Status fra ASGI kasserer inkl. budget, økonomi, Conventus v/ Linda   

 

Besked til alle afdelinger: Nu kan der bogføres. Linda skriver også ud separat til alle afd. 

 

Husk børneattester. 

Det er tid til at indhente børneattester. Der er rigtig mange som der skal indhentes på i år, hvorfor jeg vil 

bede jer om at melde tilbage til mig på lindalyng@madsen.mail.dk hurtigst muligt og senest den 22. 

september. 

Vejledning:  

Der skal indhentes børneattester på trænere (over 15 år), som har noget med børn og unge under 15 år at 

gøre. I skal oprette jeres trænere i Conventus. I feltet "adresse 2" skriver I cpr nummet. (det bliver slettet, så 

snart attesten er blevet oprettet) Der sendes en besked til Tina Folkmann med navnene på de trænere, hvor 

der skal indhentes børneattester. 

Tina indhenter den digitale børneattest. De personer, hvor vi indhenter attester på, skal give deres samtykke 

inden 14 dage via deres E-boks. Der skal laves børneattester hver 2. år. 

4. Status fra ASGI næstformand v/Rasmus 

Nøgler til klubhus (de andre låse end nøglebrikker) håndterer Rasmus og han har styr på 

kopiering/udlevering af disse. 

Vi drøftede kort omdeling af ASGI folder til nye beboere i sognet (ingen beslutning blev taget) 

5. Kulsviergården 

Samarbejdet går godt med Kulsviergården. 

Vi drøftede indholdet af referat fra sidste bestyrelsesmøde i Kulsvirgården. 

6. Diverse 

 

- Status på udvalg (Kommunikation, Frivillig, Klubhus mm.) 

Udvalg vedr. indretning/anvendelse af klubhus blev drøftet. Rasmus vil tage initiativ til et separat møde med 

de, der tidligere har ønsket at deltage i udvalg. 

Vores øvrige udvalg, drøfter vi på næste møde – grundet den lave deltagelse ved dette møde. Margit har 

dog påpeget, at hun pt. er den eneste i kommunikationsgruppen. ”Jeg vil holde liv i årshjulet, således at alle 

idrætsgrene bliver repræsenteret jævnligt på Asgi`s facebook gruppe. Jeg skal nok blive ved med at minde 

om, hvis tur det er, men til gengæld vil jeg gerne have det så tidligt på ugen som muligt. Det er ikke altid jeg 

har tid til at lægge det på i sidste øjeblik.” 

 

- Udnævnelse af æresmedlemmer. 

mailto:lindalyng@madsen.mail.dk


Vi har modtaget indstilling af to personer som æresmedlemmer af ASGI. Alle er enige om at dette er en god 

ide. Linda undersøger formalia og beslutning udføres derefter. 

7. Kort status fra alle afdelinger 

- Teater, Rulleskøjter, Floorball, Gymnastik, Skydning, Badminton, Dart, Fodbold, Tennis, Bordtennis og 

NERF kamp 

Teater 

Det går rigtig godt i Teaterafdelingen. De øver Skatteøen og har fået mange nye medlemmer/skuespillere. 

Rulleskøjter 

Vi starter rul første gang lørdag d. 2. oktober. Søren har fået fremstillet endnu et rullestativ uden 
omkostninger for foreningen - så nu har vi 4 stativer. Vi håber der er plads til dem i depotet. Når sæson’en 
starter, forventes de at stå aflåst i koldhallen. 
 
Floorball  
 
Intet nyt. 
 
Gymnastik. 
 
Vi har generalforsamling i morgen, jeg håber jeg har hvervet 2 nye bestyrelses medlemmer. Så vil vores 
bestyrelse have 5 medlemmer. Vi har fuld gang i alle hold flere hold er allerede overflydte og vi har flere børn 
på venteliste. Vi mangler fortsat trænere til vores sprinhold hvilke er en stor udfordring, da det betyder at 
blandt andet Christian og jeg træner 3 hold hvilke er i overkanten. Så vi vil meget gerne gave flere trænere, 
hvilke der skal gøres en indsats for. 
 

Skydning 

Vi har fået en del nye skytter. 
Vi arbejder på at få et tilbud på ny ventilation i kælderen, men jeg skal også have clearet ned kommunen. 
Vi uddanner nogle flere instruktører opskalere til at træne op til at deltage i nogle stævner. 
 
Badminton 
 
Vi er så småt startet op på sæsonen. I onsdags var første dag med børne træning. Der mødte 23 børn op, 
de fleste kendte ansigter. Så fedt. De er nu delt op i to hold fra på onsdag. Fedt med så mange!  
Voksentræning har startet lidt sløjt op, 6 i tirsdags og 3 i torsdags. Men mon ikke folket lige skal ind i rutinen 
det er i hvert fald fantastisk at komme i gang igen 
 
Dart 
 

Sløv start de første 6 gange, men sidste gang var vi 8-9 stykker. Pt. ingen medlemmer, men tænker at det 

kommer. Kontingent indmelding er gjort klar og vi planlægger et klubmesterskab en lørdag i November 

måned, fra middag og frem. 

Det blev besluttet at oprette Dart afdelingen som en selvstændig afdeling. 

Fodbold 

Der er ikke de store nyheder fra os, de små er også blevet tilmeldt til 3-mands og 5-mands kampe her i 

efteråret. 

Tennis 



Vi afslutter tennis sæsonen den 23. sep. med spil og fællesspisning. 
  
- Vi fik nye streger på i foråret og har kæmpet en del med at få stregerne til at blive liggende, det kræver en 
masse vand. Vi har ingen automatisk vandingsanlæg. Medlemmerne er ikke meget for at bruge tid på at 
vande og drænet fungere ikke optimalt længere. Grundet ofte våde baner gror der nu ukrudt op inde på 
banerne. 
 
- Som I måske kan huske startede vi sidste år med at bede kommunen om at få renoveret anlægget. Også i 
år har vi skrevet et brev til alle byrådsmedlemmer. Denne gang har der været større hul igennem. Vi blev 
anbefalet at prøve en kunstgræsbane. Det har Bo og jeg gjort og blev positive overrasket. 
 
- Jeg blev bedt om fra kommunen at indhente tilbud på kunstgræs. Dette er hermed gjort. Anlægget vil 
kunne blive anlagt for det halv af det vi oprindelig havde foreslået. Ca. 400.000 kr. for begge baner. 
Anlægsønske er lagt på til budgetønske. Jeg ved ikke hvor stort. 
 
NERF kamp 
 
Kampe forventes at starte op i Oktober måned 2021. 
 
8. Eventuelt 
 

Margit har talt med kommunens elektriker, han mener han snart får tid til at sætte den nye belysning op i 

klubhuset. Materialerne er indkøbt. 

Tine Bojer tager mad og drikke med på næste møde. 

 


